
Malmö Stad och Fritidsförvaltningens respons: 

Det är väldigt bra med kreativa förslag men vi behöver se på vad som är möjligt. Badet är stängt 
januari och 

februari, men självklart ska vi se om det går att göra något för att ha öppet på något sätt för 
föreningen. Jag kan dock inte lova något eftersom förslagen innebär kostnader och riskerar att 
försena byggprocessen. Det är ju svårt att bygga och stänga av el och vatten, när det finns 
besökare i anläggningen. Dessutom har jag blivit varse att även omklädningsrum och duschar är 
föreslagna för viss uppfräschning. 

För att vi inte ska hamna i mejl fram och tillbaka så gör vi så att Malmö Stad kommer att kalla 
SBV och Fritidsförvaltningen till ett möte i december. Entreprenören Ateljé 47 deltar inte i detta 
läge. På det mötet kan ni framföra möjliga lösningar och kanske komma fram till en möjlig väg 
framåt för de månader då anläggningen är stängd. Fritidsförvaltningen tar med sig de som 
behövs till mötet till exempel från vår lokalenhet, för att så mycket fakta som möjligt ska finnas 
på bordet. 
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